
Website www.stmarkshs.net 

School Address 
2501 Pike Creek Road, 
Wilmington, DE, 19808 

School Type Co-ed 

Year Founded 1969 

Grades Offered Grades 9-12  

Enrollment 750 (24 International Students) 

Teacher Student Ratio 1:15 

Average Class Size  25 

ESL Courses Offered  Yes 

# of AP Courses Offered  22 

Average SAT Score  1800 (Phase 3-5) 

Semesters started January, August  

Application Deadline  May 31 

Saint Mark’s  High School 

Introduction 

Saint Mark is a school of excellence – a school that achieves excellence in both curricular and co-curricular areas by using our 
God given gifts and talents; a school that upholds integrity, moral soundness and honesty. Saint Mark's offers a comprehensive 
college preparatory curriculum for students who are among the best and brightest of their peers not only locally, but 
regionally and nationally as well. At the same time, Saint Mark's provides a college preparatory experience for students of 
varying academic abilities as well. Saint Mark's employs a holistic approach to the education of the young person - to strive to 
empower not only students' minds, but their bodies, hearts, and souls as well. Highlights of our curricular programs include 
the following; Aquinas Scholar, accelerated multidimensional learning experience for students in Honors program; Advanced 
Placement, provides the largest number of offerings in the College Board's Advanced Placement Program of any high school in 
Delaware; Five Academic Levels, reflect the School's unique ability to meet student needs in a variety of learning areas; 
EMMAUS Services, provides a resource for students with specific language-based learning challenges regardless of their 
academic phase.   

Extracurriculars   

The school offers comprehensive competitive sports program 
including football, baseball, wrestling, basketball, track, 
softball, swimming and volleyball. And also different activities 
and groups are Academic Bowl, Law Club, Math League, 
Mock Trial, National Honor Society, Science Olympiad, Model 
UN, student council, etc. 

Universities Admitted 

97% of graduates were admitted to university, the school has 
enrolled at Penn State University, Princeton University, 
Columbia University, New York University, Boston College, 
University of Delaware, Rice University, University of 
Maryland, University of Virginia, Washington University, etc. 

2016-2016 Expenses 

$38,805/year (includes tuition and school fees, rental books, 

food and accommodation, insurance and management.)  

Basic Figures 



学校网站： www.stmarkshs.net 

学校地址： 
2501 Pike Creek Road, 
Wilmington, DE, 19808 

学校性质： 男女同校，寄宿在美国家庭 

成立时间： 1969年 

年级设置： 9-12 年级 

在校人数： 750（24名国际学生） 

师生比例： 1:15 

平均班级人数： 25 

ESL课程： 有 

AP课程： 22门 

SAT平均分： 1800 (3-5级学生) 

开学时间： 1月、8月 

申请截止日期： 5月31日 

圣马克高中 Saint Mark’s  High School  

学校简介 

    圣马可高中Saint Mark’s High School是特拉华州威明顿市的天主教大学预科高中，建于1969年。学校所在的威

明顿市是特拉华州最大的城市，环境优美，交通方便，离费城40分钟，巴尔的摩45分钟，离华盛顿2个小时。参观过圣

马可高中的访客都会对我们学生的热情友好、美丽的校园，以及丰富的课程印象深刻。大多数学校老师有硕士以上高

等学位。学校的宗旨是把学生培养成出色的、正直、诚信、谦逊的年轻人，未来的领导者。充满挑战的学术课程、项

目繁多的社区服务和课外活动让圣马可高中的学生在学术、体育、艺术等各个方面发挥其最大潜能，成为优秀的学

生。中国学生大多数在第四级和第五级的学生。很多主要领域都设有荣誉课程和AP 课程，圣马可高中的学生的SAT分

比国家平均水平高。学校为学生提供不同的课程级。 

课外活动：  

    足球、棒球、摔跤、篮球、田径、垒球、游泳和排球

等体育活动，还有学术杯、法律俱乐部、数学联赛、模拟

审判、国家荣誉协会、科学奥林匹克、模拟联合国和学生

会等不同的学生组织和活动。 

毕业去向： 

    97%的毕业生被大学录取，入读的学校有宾州立大

学、普林斯顿大学、哥伦比亚大学、纽约大学、波士顿学

院、特拉华大学、莱斯大学、马里兰大学、弗吉尼亚大

学、华盛顿大学等。 

2015-2016年费用： 

    $38,805/年 （包括学费、学杂费、书本费、食宿费、

医保和管理费。注：以学校最新发布为准）  

基本信息 


